
 

 

 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van Vught 

Datum: 7-4-2017 

Betreft: Schriftelijke vragen over vernieling waardevolle bomen op de Postweg 

 

Geacht college, 

Stichting Boom en Bosch heeft melding gedaan bij de gemeente over de verminking van de 

tweestammige eik op het perceel van de heer H. Hetzenauer. Helmus Boons van de Stichting Boom 

en Bosch meldt op Facebook dat de gemeente een aantal fouten zou hebben gemaakt bij toepassing 

van het groenbeleid en de omgevingsvergunning en de handhaving hiervan. D66 heeft met volle 

overtuiging ingestemd met het groenbeleidsplan en de waardevolle bomenlijst, maar wil graag 

weten of de afspraken daarin nagekomen worden. Er worden nogal wat aantijgingen gedaan 

waarover de fractie graag opheldering krijgt en stelt daarom het college de volgende vragen: 

 

 Op welke wijze is de heer H. Hetzenauer geïnformeerd over de waardevolle bomen op zijn 

terrein, de verplichtingen die dat met zich meebrengt en wijze waarop deze beschermd 

moeten worden? 

 

 Heeft de gemeente handhavend opgetreden in zake de verminking van de tweestammige 

eik? Wat is precies de overtreding en welke sanctie is er opgelegd? 

 

 Komt de uitvoering van de bouw overeen met de afgegeven bouwvergunning? Zo niet, hoe 

gaat het college in de toekomst dergelijke vernielingen van waardevolle bomen voorkomen? 

 

Namens de fractie van D66 Vught 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Dianne Schellekens 

Raadslid D66 


